



Jewish Community  
Council of Montreal

Conseil de la Communauté  
Juive de Montréal

Jan 23, 2021

10 Shvat 5781

## **STATEMENT BY JEWISH COMMUNITY COUNCIL OF MONTREAL**

**After a constructive dialogue with representatives of Public Health and the Government of Quebec the Jewish Community Council and other Jewish organizations welcomed the decision to allow gatherings of up to 10 people as long as public health measures like social distancing were respected. While we appreciate that the vast majority of our Synagogues complied with the new regulations, we are extremely disappointed and frustrated to learn this evening that some have ignored them and that there were incidents involving the police.**

**This behavior is regrettable and totally unacceptable.**

**We will be reaching out to community leaders to urgently address this situation.**

## **COMMUNIQUÉ DU CONSEIL DE LA COMMUNAUTÉ JUIVE DE MONTRÉAL**

**Après un dialogue constructif avec des représentants de la santé publique et du gouvernement du Québec, le Conseil de la communauté juive et d'autres organisations juives ont bien accueilli la décision d'autoriser des rassemblements d'un maximum de 10 personnes à condition que les mesures de santé publique comme la distanciation sociale soient respectées. Bien que nous reconnaissons que la grande majorité de nos synagogues se soient conformées à la nouvelle réglementation, nous sommes extrêmement déçus et frustrés d'apprendre ce soir que certains les ont ignorées et qu'il y a eu des incidents impliquant la police.**

**Ce comportement est déplorable et totalement inacceptable.**

**Nous allons faire appel aux leaders de la communauté pour remédier d'urgence à cette situation.**